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PROTOKÓŁ Nr 2/21 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 14 stycznia 2021 r. 

godz. 14.00 

 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 6 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek 

2. Jarosz Janusz 

3. Kurnyta Danuta 

4. Majak Violetta 

5. Łobos Mariusz 

6. Murawski Bogdan 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 0 członków Komisji: 

 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania 

obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz 

ogrodzeń – 104.2020 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu 

Rozwoju i Modernizacji Infrastruktury Wodociągowo- Kanalizacyjnej w 

Kamiennej Górze w latach 2021-2023- 1.2021 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi  

z nieruchomości położonych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra oraz 

ustalenia wysokości tej stawki – 2.2021 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości – 3.2021 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady 

Miasta Kamienna Góra na 2021 rok -4.2021 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych 

Komisji Rady Miasta Kamienna Góra na 2021 rok -5.2021 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Wałbrzyskiej i Lipowej w 

Kamiennej Górze- 6.2021 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia 

kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkoli publicznych oraz innych publicznych form wychowania 
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przedszkolnego, prowadzonych przez Gminę Miejską Kamienna Góra, a także 

przyznania tym kryteriom ustalonej liczby punktów ora określenia rodzajów 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów – 7.2021  

12. Zatwierdzenie Sprawozdania z działalności Rady Miasta Kamienna Góra w 2020 

roku- BRM.0011.1.1.2021 

13. Zatwierdzenie sprawozdania z działalności Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miasta Kamienna Góra w 2020 roku- BRM.0011.5.1.2021 

14. Zatwierdzenie Planu Pracy Komisji Spraw Społecznych Miasta Kamienna Góra na 

2021 r. – BRM.0011.5.1.2021 

15. Zapoznanie się z opinią KSWiP w sprawie skargi na Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Kamiennej Górze – BRM.1510.1.6.2020 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Kamiennej Górze- BRM.0013.1.2021 

17. Zapoznanie się z pismem Prezydium Rady Miasta dotyczącym 29. Finału WOŚP-

BRM.0004.31.2020 

18. Zapoznanie się z pismem Burmistrza Miasta w sprawie realizacji projektu 

dotyczącego wymiany pieców na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra- 

BRM.0004.1.2021  

19. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta na wniosek Komisji 

Rewizyjnej – BRM.0003.131.2020 

20. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta na wniosek radnych z 

XXXIV Sesji Rady Miasta z 18.12.2020 r. – BRM.0003.132.2020 
 

21. Sprawy różne. 

22. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. – 104.2020 

 

Komisja zapozna się z ww. projektem uchwały na kolejnym posiedzeniu Komisji tj. 

dnia 21 stycznia 2021 r. o godzinie 14.00.  

 

Ad.5. – 1.2021 

 

Komisja zapozna się z ww. projektem uchwały na kolejnym posiedzeniu Komisji tj. 

dnia 21 stycznia 2021 r. o godzinie 14.00.  
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Ad.6.  – 2.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta /zał. Nr 1 do 

protokołu/. 

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały.  

 

Ad.7.  – 3.2021 

  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta /zał. Nr 2 do 

protokołu/. 

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały.  

 

Ad.8.  – 4.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta /zał. Nr 3 do 

protokołu/. 

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały.  

 

Ad.9.  – 5.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta /zał. Nr 4 do 

protokołu/. 

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały.  

 

Ad.10. – 6.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił Kierownik 

Wydziału BAM A. Omachel /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  
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Ad.11. – 7.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta /zał. Nr 6 do 

protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.12.  - BRM.0011.1.1.2021 

 

Komisja zatwierdziła ww. sprawozdanie /zał. Nr 7 do protokołu/. 

 

Ad. 13. - BRM.0011.5.1.2021 

 

Komisja zatwierdziła ww. sprawozdanie /zał. Nr 8 do protokołu/. 

 

Ad. 14. - BRM.0011.5.1.2021 

 

Komisja zatwierdziła ww. plan pracy /zał. Nr 9 do protokołu/. 

 

Ad. 15. - BRM.1510.1.6.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. opinią /zał. Nr 10 do protokołu/. 

 

Ad. 16. - BRM.0013.1.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta /zał. Nr 11 do 

protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 17. - BRM.0004.31.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 12 do protokołu/. 
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Ad. 18. - BRM.0004.1.2021 

 

Pismo Burmistrza w sprawie realizacji projektu dotyczącego wymiany pieców na 

terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra przedstawił i szczegółowo omówił Pracownik 

Wydziału Gospodarki Lokalowej /zał. Nr 13 do protokołu/. 

  

 Przewodnicząca KSS D. Kurnyta zapytała, ile zostało złożonych wniosków? 

 

Pracownik Wydziału GL odpowiedziała, że na razie nie ma żadnych złożonych 

wniosków.  Wyjaśniła, że w 2019 r. były złożone wstępne deklaracje od I edycji., które 

okazały się niepowodzeniem ponieważ Świdnica załapała się do programu. Te dotacje 

na dzień dzisiejszy są bezprzedmiotowe. Chcieliśmy zrobić tak, żeby mieszkańcy, ci 

którzy złożyli deklaracje mieli pierwszeństwo do zakwalifikowania w obecnym 

programie. Jednakże nie można traktować inaczej mieszkańców, dlatego każdy, kto 

wymienił ogrzewanie w latach 2016 – 2021, może składać wniosek. Będą podane 

kryteria dotyczące emisyjności. Jeżeli okaże się, że punkty we wnioskach są takie same, 

u dwóch wnioskodawców to pierwszeństwo będzie miał mieszkaniec, który złożył 

wcześniej wniosek.  

 

 Radny M. Łobos zapytał, od kiedy można pobierać wnioski? 

 

Pracownik Wydziału GL odpowiedziała, że tutaj może być opóźnienie co najmniej 

miesięczny przez budżet, najwcześniej będzie to początek marca. Przy czym czekamy 

na wideokonferencję z Liderem. Pomimo dopełnienia formalności związanym z 

budżetem, to jeszcze czeka nas jeden przetarg na promocję, w sumie to dwa przetargi. I 

przetarg na firmę wspomagającą nas, która będzie kontynuowała działania na terenie 5 

gmin. Taka firma jest już wyłoniona i czekamy na wideokonferencję. A drugi przetarg 

dopiero może zostać uruchomiony po podpisaniu umowy z aglomeracja i to jest właśnie 

na promocję.  

 

Radna V. Majak, zapytała, czy jeżeli budżet zostanie uchwalony, to czy będzie miała 

już działać? 

 

Pracownik Wydziału GL odpowiedziała, że dokumenty, które inny partnerzy mogli 

złożyć, już są przez aglomeracje oceniane. Czekamy na braki formalne z naszej strony, 

bo my nie możemy nic przedstawić na chwilę obecną i nie doślemy do tamtych.  
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Radny J. Bruździak stwierdził, że ostateczny termin nie został podany i proszą o 

uzupełnienie.  

 

Radna V. Majak uznała, że jeżeli budżet nie został uchwalony w grudniu, to nie 

spowoduje, że nie będzie wymiany pieców? 

 

 Pracownik Wydziału GL odpowiedziała, że wydłuży termin.  

 

Radna V. Majak zapytała, czy można by było przeznaczyć jakieś dodatkowe środki na 

wymianę, czy ponad 40 000 zł. wystarczy? 

 

Pracownik Wydziału GL odpowiedziała, że te ponad 40 000 zł to jest na wkład własny 

do projektu. Trzeba się liczyć z tym, że te 1 500 000 zł może zabraknąć. Już wiadomo, 

że może być 270 wniosków.  

 

Radny J. Bruździak zapytał, jaką kwotę trzeba przeznaczyć z budżetu, żeby wyrównać 

brakującą różnicę, już niezależnie od programu? 

 

Pracownik Wydziału GL na chwilę obecną na naszym rejonie to ok. 7 000 zł na 

ogrzewanie gazowe lub jakiekolwiek ogrzewanie.   

 

 Radny J. Bruździak policzył, że będzie to ok. pół mln złotych.  

 

 Radna V. Majak zapytała, czy ta kwoty dotyczy dwóch lat? 

 

 Pracownik Wydziału GL odpowiedziała, że tak.  

 

Radny J. Bruździak zgodził się z Przewodniczącą KSS D. Kurnytą, że to jest jeden z 

najważniejszych problemów w mieście.  

 

Pracownik Wydziału GL dodała, że jeżeli Radni będą chcieli zabezpieczyć środki 

gminne  

w budżecie to byłaby potrzebna podstawa prawna, w postaci uchwały Rady Miasta. 

 

Radna V. Majak to musiała być dodatkowa uchwała Rady Miasta dotycząca przyjęcia 

programu dotacji. I dopiero w ślad za tym programem, można zwiększać środki.  
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Pracownik Wydziału GL wyjaśniła, że jeżeli chcielibyśmy dofinansować te 

inwestycje, które się teraz nie załapią, a są już wykonane to musiałaby być jedna 

uchwała zrealizowana, a potem zastanowić się, czy wdrożyć uchwały na realizowanie 

takiego przedsięwzięcia, gdzie mieszkańcu już nie składają wniosków przez 

rozpoczęciem zamierzenia. Obecnie do wydziału dzwonią osoby, które chciałyby 

zmienić ogrzewanie, ale nie mają od Miasta gwarancji pozyskania środków. Ponieważ 

obecne dofinansowanie działają na takiej zasadzie, ze dopiero po zrobieniu składa się 

wniosek i dopiero jest kwalifikacja. To jest obecnie duży koszt, dlatego chcieli by mieć 

gwarancję, że ten zwrot będzie.  

 

Radny J. Bruździak uznał, że gdyby taka rozmowa odbyła się wcześniej, spokojnie 

można by było przygotować uchwałę i włączyć to do budżetu.  

 

Ad. 19. - BRM.0003.131.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 14 do protokołu/. 

 

Ad. 20. - BRM.0003.132.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 15 do protokołu/. 

 

Komisja oczekuje na odpowiedź w sprawie cmentarza. 

 

Ad.21. Sprawy różne.  

 

Komisja zwróciła uwagę na nieodśnieżone schody w rejonie cmentarza i oczekuje na 

szybkie załatwienie sprawy.  

 

Komisja złożyła wnioski do projektu budżetu na 2021 r.: 

 

1. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje  

o wykreślenia z projektu budżetu miasta na 2021 r. zadania: dz. 926 – Kultura fizyczna, 

rozdz. 92601 – Obiekty sportowe, par. 6050 – Wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych, pn. „Zagospodarowanie terenu kąpieliska Ośrodka Wypoczynku 

Świątecznego w Kamiennej Górze” w kwocie 1 900 000 zł. Komisja wnioskuje  

o przeznaczenie ww. kwoty na zmniejszenie zadłużenia miasta w ramach przyszłych 

zaciągniętych zobowiązań po wyemitowaniu obligacji komunalnych na rok 2021. 
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2. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje  

o wykreślenia z projektu budżetu miasta na 2021 r. zadania: dz. 600 – Transport i 

łączność, rozdz. 60016 – Drogi publiczne gminne, par. 6050 – Wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych, pn. Modernizacja mostu nad rzeką Bóbr w ciągu ulicy Lompy” 

w kwocie 570 000 zł.  Komisja wnioskuje o przeznaczenie ww. kwoty na zmniejszenie 

zadłużenia miasta w ramach przyszłych zaciągniętych zobowiązań po wyemitowaniu 

obligacji komunalnych na rok 2021r. 

 

3. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje  

o wskazanie konkretnych budynków, które mają zostać zmodernizowane w ramach 

zadania: dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70095 – Pozostała działalność, 

par. 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych, pn. „Modernizacja 

substancji mieszkaniowej Gminy Miejskiej”. 

 

4. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje  

o zmniejszenie wydatków bieżących z 50 000 zł na 30 000 zł, w dz. 926 – Kultura 

fizyczna, rozdz. 92695 – Pozostała działalność, zgodnie z projektem budżetu miasta na 

2020 r. 

 

5. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje  

o zmniejszenie kwoty w projekcie budżetu miasta na 2021 r. z 340 000 zł na 240 000 

zł, w ramach zadania: dz. 852 – Pomoc społeczna, rozdz. 85219 – Ośrodki pomocy 

społecznej, par. 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych, pn. 

„Modernizacja budynku MOPS w Kamiennej Górze”. Komisja wnioskuje  

o przeznaczenie pozostałej kwoty 100 000 zł na remont ulicy Fabrycznej w Kamiennej 

Górze.  

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski – jednogłośnie.  

 

 Powyższe wnioski stanowią załącznik Nr 16 do protokołu.  

 

Ad.22. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

           Przewodnicząca KSS 

 

               /-/ Danuta Kurnyta 


